
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 30. maj 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål K
Vil ministeren redegøre for det forløb, der beskrives i artiklen »Herlev Kommune har be-
vidst set stort på reglerne ved planlagt plejehjemsprojekt«, bragt i Berlingske den 30. maj 
2022, som leder til, at Herlev Kommune vedtager et plejehjemsbyggeri – tilsyneladende 
uden lovhjemmel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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